
 

 

Vigerslevvej 141 
2500 Valby 

harrestrup_aa_skole@kk.dk 
+45 36 13 00 20 

Skolebestyrelsesmøde 

Der indkaldes til 2. ordinære møde i skoleåret 24/25 
 
 
Onsdag 25. september 2024 17.15 – 20.00 
Sted: Personalerummet på afd. Grøn 
 
Afbud, Carsten, Houda, elever Blå,  
 

1.  B Godkendelse af referat Forperson Godkendt 

2.  B Godkendelse af dagsorden Forperson 5 

3.  O+D Elevtrivselsrapport. Opfølgning fra sidste 
møde. Hvilke temaer har ledelsen 
udvalgt? Opsamling på 
tilbagemeldingen fra årgangsteam og 
hvilke spørgsmål har de valgt at arbejde 
med. Samt eksempel på et par årgangens 
arbejde med forrige trivselsmåling. 
 
Gennemgang af ledelsens fokus i 
indeværende skoleår. 
Bh.kl – 3. årg:  

- Er du med il at bestemme hvad I 
skal lære i timerne 

- Er timerne kedelige 
4.-9.årg:  
- Indikatoren”Støtte og inspiration” 
 
Alle årgangen har arbejdet med at 
indhentet elevernes bud på hvad der skal 
til for at: 
De elsker at lære 
Bliver glade for deres skole 
Bliver opmærksomme på drillerier, og 
vide hvad de skal gøre ved det. 
Elevernes bud er samlet fra alle årgang 
fordelt på afdeling. 
Disse data vil indgå i arbejdet med at 
fortsætte udviklingen af skolen. 
Afd. lederne vil blandt andet følge op 
med deres årgangsteam. 
 
Præsentation af de 
dokumenter/skabeloner som årgangene 
skal arbejde i. Det er forventningen der 
kan laves opfølgning i foråret, og her 
kunne lave en måling hvor man kan se om 
arbejdet har gjort en forskel 
 
Der var et forælder ønske om, at der på 
årets første forældremøde, var en 
præsentation af de emner der var valgt og 

Søren/ Afd. 
leder Dorthe 
Løgstrup 
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hvordan man ville arbejde med det ved at 
anvende skabelonen. 
Skolen kunne informere om den 
generelle arbejdsproces, så det blev 
viden for alle forældre og andre 
interessenter. 
 

4.  D+B Evaluering af forældremøder. 
 
Generel oplevelse af den nye mødeform, 
er at det er gået fint.  
Forældre input om at få startet mødet til 
tiden, og passe godt på processen så 
tidsplanen ikke skrider. 
Tilfredshed for at der er mulighed for at 
sidde i hold. 
Vigtigt med at starte til tiden, man har 
skyndt sig at komme.  
 
Opfordring til at skrive i nyhedsbrev om 
erfaringen med det nye format for 
forældremødet i skoleårets start. 
 
Forældre ønske om at der italesættes at 
forældre skal have drikke med selv. Det er 
ikke bæredygtigt at indkøbe plastik flasker 
med vand, når man selv kan have en 
drikkedunk med. 
 
 

Afd. leder 
Dorthe 
Løgstrup/SF 

15 

5.  O+D+B Beslutning til ny mobilpolitik for basis 
afdelingerne: 
 
Hvad er tilbagemeldingen fra eleverne? 
 
Hvilke praktiske/økonomiske 
opmærksomheder giver forslaget 
anledning til? 
 
Forslag til Mobilpolitik HSF  
Inkluderer også smartwatches og andre 
former for elektroniske devices.   
0. – 5. årg.  
HSF er en Mobilfri skole. Vi ønsker at sikre 
de rette læringsrum, hvor eleverne er 
fokuserede på undervisning og hinanden 
og ikke bliver forstyrret af beskeder på 
telefonen. Det betyder, at mobilerne 
indsamles hver morgen og udleveres 
igen, når eleverne har fri. Mobilerne 
opbevares aflåst.  
Mobiltelefoner kan i nogle 
undervisningssituationer være gode og 
aktive medspillere. Derfor kan mobilerne 

Martin/ SF 10 
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på lærernes opfordring tages i brug i 
undervisningen.   
Det har vist sig, at elever, uden 
mobiltelefoner i pauserne, har oplevet et 
større fællesskab og får bevæget sig 
mere. Det har været med til at skabe 
større trivsel i klasserne.  
Har man behov for at få akut fat i sit barn i 
løbet af skoledagen, skal man ringe til 
skolens kontor, som vil sørge for, at 
barnet modtager beskeden og kan ringe 
fra skolens kontor.  
Det er ubetinget på elevens og hjemmets 
eget ansvar at medbringe en 
mobiltelefon på skolen. Ved gentagne 
overskridelser af mobilpolitikken, 
kontaktes forældrene.  
 
Lille elevråd på Grøn har svaret: 
Forslaget om ny mobilpolitik for basis-
afdelingen er nu behandlet i elevrådet 
(grøn, basis). 
10 elever stemte imod forslaget, 6 elever 
stemte for, 1 elev undlod at stemme. 
Det lille elevråd (grøn) kan ikke anbefale 
forslaget. 
 
Lille elevråd Blå tilslutter sig den nye 
mobilpolitik 
 
Der var dialog omkring hvordan man 
sikrede mobilerne når man indsamlede 
dem? 
Der var dialog omkring hvem der har 
ansvaret for mobilerne, når de er 
indsamlet? 
Spørgsmål til hvilken pædagogisk dialog 
underviserne har haft, og om der er 
afsøgt muligheder for en pædagogisk 
tilgang, i stedet for et ”forbud” 
 
Forslag om at udsætte beslutningen til 
skolernes kommende struktur er besluttet 
10. oktober, der skal også være en status 
på hvordan det går med aflåste skaber – 
hvad er muligt, har vi økonomi til, samt 
hvordan det generelt går med indsatsen i 
overbygningen. 
 
Det blev besluttet enstemmigt. 
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6.  D+B Hvad er Trivselsforældrenes 
rolle/opgave/muligheder – skal der laves 
et papir der kan udleveres? 
Se inspiration fra udsendte mail fra Skole 
og forældre. 
 
Dette punkt udsætter vi, til vi kender 
beslutningen 10. oktober. 
 
Ide om at inddrage de nuværende 
trivselsforældre, få dem til at blive 
ambassadører. 
Oplevelse af, at der skulle være en fælles 
tilgang, som også kunne anvendes når 
der skal vælges forældre. 
 
Det blev besluttet, at arbejdet med en 
beskrivelse/folder skal ske sammen med 
de nuværende valgte forældre, på det 
kommende 
kontaktforældre/trivselsforældre møde i 
foråret. 

 15 

7.  O-D BUU beslutning om opdeling af HSF.  
Information om kommende proces 

SF/alle 15 

8.  D+B Planlægning af 
kontaktforældre/trivselsforældremøde 
SF kommer med to forslag til placeringen 
af mødet 

Jørgen 10 

9.  O+D Elevtal opfølgning.  
Ikke nogen forandringerne i tallene, der 
medfører nye sammenlægninger. 
Der er stor ros til medarbejderne og 
afd.lederne omkring processen med de 
seneste sammenlægninger. Det har 
været gode processer. 
Det har været godt med årgangstanken, 
som giver elever kendskab til de andre 
kammerater på årgangen. 

Søren 5 

10.  O+D Budgetopfølgning.  
General orientering om processen med 
økonomi og den økonomiske handleplan 

Søren 10 

11.  O?D Tilbagemelding på 
Kvalitetsudviklingssamtalen. 
SF gav tilbagemelding om samtalen, 
herunder en flot præsentation fra 
medarbejderrepræsentanterne. En dialog 
om at skolen desværre ikke har fået løftet 
alle elever til at består afgangseksamen, 
og hvilke initiativer der iværksættes i den 
forbindelse  
 

Carsten/Søren 10 

12.   PAUSE  15 
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13.   Jeg kunne godt tænke mig, at vi drøfter, 
om vi skal lave nogle ekstra indsatser for 
at fastholde de nuværende elever samt 
gøre reklame for skolen ift. kommende 
elever. Jeg tænker, det kan gavne begge 
lokationer, uagtet om vi bliver opdelt eller 
ej 
Dialog om muligheden for at fortælle 
gode historier 
Eks orkestermester, lejrskole, gå-bus, 
arbejdet med trivselsmåling, introduktion 
af de nye elevrådsformænd og det de vil 
arbejde med,  

Maria 5 

14.   Meddelelser fra forperson. 
Dialog om høringsprocessen. Formanden 
har læst alle svarene. Hoveddelene af 
svarene peger på ønske om 3 skoler fra 
bh.kl til 9.årg. Alligevel valgte BUU at 
indstille to basisskoler og en 
overbygningsskole. 
Skolebestyrelsen vælger at reagere på 
dette ved at kontakte den enkelte politiker 
i Borgerrepræsentation, så vi får gjort 
vores stemme gældende inden den 
endelige beslutning 10. oktober. Vi 
opfordrer andre forældre til at gøre det 
samme, hvis man ønsker at gøre sin 
stemme gældende. SKB undrer sig over 
man politisk vil beslutte noget som 
hverken forældre, elever, medarbejdere 
og ledelsen ønsker for en god lokal skole. 

Forperson 2 

15.   Meddelelser fra eleverne. Forperson 
Grøn Aleksander præsenterede sig, har 
siddet i elevrådet sidste år. 
Præsentationsrunde af resten af 
bestyrelsen.  

Elever 2 

16.   Meddelelser fra med.arb.rep 
Der er blandet holdning til at kaffe er 
begrænset i denne periode, generelt 
tager medarbejderne det til sig. 

Medarb 2 

17.   Meddelelser fra skolelederen Søren 2 

18.   (lukket punkt – tavshedspligt) Søren 2 

 
 
O: Orientering 

D: Debat 

B: Beslutning 
 
Med venlig hilsen. 
Søren Friis 
Skoleleder 
 


